
M A G I S T R Á T   M Ě S T A   Ú S T Í   N A D   L A B E M 
VELKÁ HRADEBNÍ 2336/8, 401 00 ÚSTÍ NAD LABEM 

ODBOR ÚZEMNÍHO PLÁNOVÁNÍ A STAVEBNÍHO ŘÁDU 

 

Zápis z 2. jednání Komise pro územní plán, konané dne 12. 12. 2022 v 14:30 

Přítomni:  Ing. Pavel Dufek, Ing. Eva Fialová, Ing. arch. Jan Hrouda, Ing. Jiří Sobotka,  

Ing. Vladimír Skalník, Michal Mohr, MBA 

Přítomní hosté:   Ing. Romana Filáčková, Ing. arch. Petr Hoffmann, Ing. arch. Vladimír Charvát 

Nepřítomni, omluveni:  Petr Křivan 

Nepřítomni neomluveni: 

Přítomno:  6 členů – Komise byla usnášeníschopná  

 

Program jednání: 

1) Úvodní slovo 

Předseda komise Ing. Pavel Dufek přivítal členy komise a přítomné seznámil s navrženým programem.  

 

2) Schválení programu  

Předseda komise Ing. Pavel Dufek dal hlasovat o navrženém programu. Hlasování o navrženém programu 

se neúčastnil místopředseda komise Ing. arch. Jan Hrouda s ohledem na to, že dorazil na jednání komise 

v 14:45. 

Hlasování: 5 pro – 0 proti – 0 zdržel se 

Usnesení: Komise pro územní plán souhlasí s programem jednání. 

 

3) Stanovisko k projednávané dokumentaci 5. Aktualizace Zásad územního rozvoje Ústeckého kraje 

vymezující koridor RS4 pro nové železniční spojení Praha - Drážďany na území Ústeckého kraje 

Předseda komise Ing. Pavel Dufek představil přítomným členům komise a hostům bod č. 9 programu 

jednání 3. Zastupitelstva města Ústí nad Labem ve věci Informace o přípravě trasy VRT na území města 

Ústí nad Labem. Po rozpravě mezi členy komise a hosty byla navrhnuta úprava návrhu usnesení ve věci 

Informace o přípravě trasy VRT na území města Ústí nad Labem. Upravené znění návrhu usnesení bodu 

B.2 ve věci Informace o přípravě trasy VRT na území města Ústí nad Labem zní: „ZM požaduje umístění 

nového dopravního terminálu pro osobní dopravu v centru města, bez vzniku jiného (sekundárního) 

dopravního uzlu pro zajištění přímých přestupních vazeb na ostatní druhy dopravy“.  

Hlasování: 6 pro – 0 proti – 0 zdržel se 

Usnesení: Komise pro územní plán schvaluje úpravu návrhu usnesení k 9. bodu programu jednání 3. 

Zastupitelstva města Ústí nad Labem ve věci Informace o přípravě trasy VRT na území města Ústí nad 

Labem.  

 

4) Různé 

Ing. Romana Filáčková stručně informovala členy komise o průběhu pořizování jednotlivých změn ÚP Ústí 

nad Labem a připravované Změny č. 4 Územního plánu Ústí nad Labem, která by řešila část území jezera 

Milada v souladu s Koncepční studií území jezera Milada. Dále informovala o postupu přípravy procesu 

výběru zhotovitele nového územního plánu, který by měl započít v roce 2023 po schválení rozpočtu města 



a rozpočtového výhledu. V rámci bodu různé jednání Komise pro územní plán, v souvislosti se změnou ÚP 

č. 2, otevřel Ing. arch. Jan Hrouda téma možnosti řešení územních studií veřejných prostranství ve vztahu 

k revitalizaci obytných souborů a sídlišť, s ohledem na ideálně komplexní řešení jejich rozvoje.  

 

Zapsal: Mgr. Vojtěch Jahn, tajemník komise 

 

Ověřil: Ing. arch. Jan Hrouda, místopředseda komise, 16. 12. 2022 

 

Schválil: Ing. Pavel Dufek, předseda komise 


